
Referat for Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 18/09‐2019  

 

1. Vi starter med en sang 

2. Valg af mødeleder 

Rasmus blev valgt 

3. Referat fra sidste møde underskrives (i pausen) 

4. Pædagogisk kvarter: 

4.1  Hvad kræves der specifikt for vores skole ved at skifte fra prøve til 

prøvefri skole. En fortsættelse af sidste mødes emne Fordele/ulemper 

på vores skole. 

Ulemper: Uvished for elever (niveau). manglende motivation for elever 

(mangler et synligt resultat). Dorthe og Rasmus undersøger om vi kan få 

besøg fra en prøve fri skole. 

4.2  Næste mødes emne? 

Trivsel. 

5. Nyt fra skoleleder 
5.1 Status elever 

124 elever pr. 5. september. Nuværende antal 123 elever. 

5.2  Egen friplads pulje – (få SFO‐ansøgere) 
Der er få ansøgere til friplads, så fripladspuljen justeres. 

Bedring og markant bedre stemning blandt personalet i Fristedet. 

5.3 Toilet – kælder ved fysik 

Arbejde i gang og der er foreløbig indkøbt for 11000 kr. God fremdrift. 

Slut beløb forventes at ligge omkring 20000‐22000 kr. 

5.4 Sygedagpenge/ressourceforløb (WSL) 

Winnie er overgået til ressourceforløb.  

6. Nyt fra formanden 

6.1 Tilføjelse til forretningsorden – første behandling af ”Framelding til 

lejrskole”  

Godkendt og sendes til anden behandling. 

6.2 Tilføjelse til forretningsorden – anden behandling af ”Indhentning af 
tilbud” 

Godkendt med enkelt tilføjelse. Rasmus tilføjer, og tilføjer til 

forretningsorden. 



6.3  Tak til Friskolens venner ifbm loppemarked. 

Vi deltager i evaluering af loppemarked og byder ind med kage. Mette 

sender dato ud når den kendes. 

6.4  Ny administrator til Friskovens Facebook side. 

Thomas bliver ny administrator. 

7. Nyt fra kasserer 
I løbende fogedsag, er der aftalt en afdragsordning, og hvis den ikke bliver 

overholdt vil der blive foretaget udlæg i skyldners bil.  

8. Rengøring (Malene) 

Gulve ”poleres” løbende i klasser på kommende arbejdslørdage.  

Der skal hankes lidt op i rengøringsgruppen.  

9. Opgaveliste (Brian) 
Arbejdslørdag 

10. Nyt fra medarbejderrepræsentant 

Fristedet arbejder med at forbedre børnenes sprog, for der tales meget 

dårligt. Der laves et teaterprojekt. 

Asgård har haft en dejlig lejrskole, og god høstfest. Midgård har haft en dejlig 

lejrskole og en god høst bod. Udgård har også haft en god lejrskole, og havde 

godt forløb om Friland. 

Nu skal der startes op for Naturfags projektuge. 

11.  EVT 
Arnoult har sidste arbejdsdag d. 2. oktober. Der bliver ikke afholdt en 

afskedsreception efter Arnoult ønske.  

Retningsvejledning for Facebook gennemgået. Tilføjes som punkt til næst 

kommende møde. 

Det sker ind i mellem at folk glemmer deres rengøring. Der laves et skriv, som 

sendes ud. 

 

12.  Kage til næste gang 

Brian 


